
 

 

Ordstyrer:  Bodil   

Dagsorden 
 

 Emne Ty
pe 

Bilag Varig
hed 

Ansvar/ 
Referat 

1. Godkendelse 

af referat og 

dagsorden 

U Thomas 
medbrin
ger 
dokume
nter til 
undersk
rift 

2 

min 

Foreløbigt godkendt mundtligt, underskrives når vi 

mødes igen. 

2. Siden Sidst   I alt  

30 

min 

Thomas/Lise 

a) Skoleledelsen 
Status 
indskrivning 
Status 
Nødpasning og 
nødundervisning 
 

O  10 

min 

Thomas & Lise 
Vi fik lukket ned inden ferie for 5. og 6.klasse og fik startet 
op i januar med fjernundervisningen og nødpasningen. 
Der er 11 indskrevet til kommende 0.kl. men ender højst 
sandsynligt på 12 elever, da der lige er kommet et ekstra 
barn til. Processen er forløbet fint. 
Fjernundervisningen blev startet fint op. 0.-4.kl. I 

udgangspunktet var intentionen ikke, at alle skulle på 
teams, men som tiden er gået, så er alle klasser kommet 
på. Eleverne virker til at være rigtig glade for at kunne se 
hinanden på teams. 
Vi har både elever i 4.-5.kl. i nødpasning og i indskolingen. 

På mellemtrinnet har Patrick primært stået for pasningen 
og i indskolingen deles Karen og Vibse om opgaven. 

Nødpasningen har fungeret ud fra vores perspektiv 
fungeret godt.  
Teknikken og forbindelsen kan drille, men ofte går det 
også rigtig godt. 
Til nødpasningsdelen havde vi en 5-6 stykker uge 1 og 
ellers følger vi de andre skoler i Kolding Kommune 

nogenlunde. Vi er pt på 22% fremmødte elever i 
nødpasning over hele ugen fordelt på forskellige 
tidspunkter i løbet af dagen. 
Vi afventer fortsat retningslinjer fra uv.ministeriet, men vi 
er godt i gang med planlægningen af genåbningen for 0.-
4.kl. 

b) SFO O  3 

min 

Terry 
Vi kender ikke rammerne endnu for om vi må have 
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Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Tirsdag 

02.02.2021 

OBS! Skype 19.00-21.00 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Lise Møller, Bente Andersen, Jakob Monrad 

Henningsen, Chris Pedersen, Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Vibeke 

Rinkovski, Mette Westphal, Sandra Bojsen, Rikke Andersen,  

Elever: Simon og William 

Suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud:  Sandra Bojsen, Vibeke Rinkovski 
 



 

  Side 2 

 

 

 

eleverne sammen i morgensfo osv. men vi klarer det. 
Der er aftalt en introduktionsdag med Bente fra 
børnehaven, hvor de er ude og der evt. laves popcorn eller 
lign. 

 

c) Formand O  2 

min 

Bodil 
Byd gerne ind med punkter til dagsordenen. Det vil give 
bedre og mere interessante møder. Bilag skal gerne 
sendes ud dage før mødet og helst ikke på dagen, det 

giver ikke tid nok til at forberede sig ordentligt til mødet. 
 

d) Medarbejderrepr
æsentanter 

O  3 

min 

Bente/Jakob 
BE stor ros til 6. klasse, de gør det rigtig godt, men det er 
hårdt for nogen med fjernundervisningen blandt eleverne. 
Det er også svært som lærer at forny sig og finde på nyt. 

JH Særligt de praktisk-musiske fag er svære at løfte på 
denne måde under fjernundervisningen. 
Forældresamarbejdet har i nogen tilfælde også været 
udfordrende og svært.  
Mht. PLC er der skrevet ud om, at der er mulighed for at 
låne fysiske bøger, så det er der også mulighed for nu. 
Bodil - stor ros til lærerne, de er gode til at få eleverne 

godt gennem dagen. 
 

e) Elevrepræsentan
ter  

O  10 

min 

Eleverne 
Eleverne er ikke inviteret med i dag. De inviteres med 
næste gang. 

 

f) Øvrige 
bestyrelsesmedl
emmer  

O  2 

min 

Alle  
Chris - ros til alle lærerne. Det giver noget helt andet, at 
det kører på teams, det gør det nemmere for børnene at 
forholde sig til de er i skole og dermed lettere for 
forældrene også. Det er godt. 

 

 

3. Nyt   I alt 

65 

min 

 

 

a) Status på 
arbejdet 
med skolens 
jubilæum  

i forbindelse 
med 
skolefesten 

Nyt fra 
udvalgets 
møde i 
januar? 
 

D  10 

min 

Thomas/Alle 
Der er endnu ikke afholdt møde i udvalget. 
Jubilæumsemneugen er flyttet således at starten går fredag i 
uge 23 og løber hen over uge 24 til og med torsdag, hvor der 

er skolefest og så oprydning fredag og venskabsdag. 
Der varmes op under kedlen igen, når vi er mere sikre på, 
hvad der kan lade sig gøre osv. 

Underovervejelse har også været, om det evt. kunne holdes 
udendørs. BE der afholdes mødes efter vinterferien og 
derefter vender vi tilbage igen. Punktet sættes på 
dagsordenen til næste gang. 

b) Opfølgning 
på 
skolebestyr
elsens 
budget, inkl. 
ønskeliste 
fra eleverne 

Kort status 

D  5 

min 

Thomas 
TK har gransket hjemmesider og indkøbsaftaler, der er ikke 
de store rabatter at hente - det er dyrt. Det er printet og 
klippet og så skulle der afstemmes, men så kom 
nedlukningen. Materialet ligger dog klar, så elevrådet kan 
præsentere det, når der genåbnes for alle og der kan 
stemmes om, hvad eleverne helst vil have.  

TK melder ind, når der er truffet en afgørelse. 



 

  Side 3 

 

 

 

fra Thomas 
 

c) Alternative 

løsningsmo
deller for 
skoleboden 
Status siden 
sidste 
bestyrelsesm

øde 
 

O  5 

min 

Thomas 

Der er etableret en ordning, som rent spise, tilbud og 
afhentningsmæssigt fungerer rigtig godt og har været meget 
populært. Men det, at folk betaler via mobilepay giver nogle 
udfordringer, som hurtigt bliver meget tidskrævende. Når det 
kan lade sig gøre er intentionen, at vi åbner op igen på 
samme måde.  

d) Revidering 
af skolens 
antimobbest
rategi 

 
 

D Medbrin
ges på 
mødet 

15 

min 

Thomas 
Anti-mobbestrategien ligger allerede på hjemmesiden. Den 
skal dog rettes lidt og finjusteres i det PALS nævnes mv.  
Strategien bruges ud fra vores PLUS arbejde, men ellers så 

følges trinnene i den, når mobning opdages eller finder sted. 
Den sidste tilføjelse til strategien var klagevejledningen, så 
man som forældre har mulighed for at gøre indsigelse. 
Skolen ønsker feedback fra forældrerepræsentanterne i 
forhold til, om der er noget som mangler, skal slettes eller 
ændres. 
Revideringen af anti-mobbestrategien foregår i samme udvalg 

som arbejder med sprogbrug. Udvalget består af: JH, Mette, 
Vibeke, TK og TL.  
Udvalget kigger op det først, tager det ind over 
personalegruppen og herefter tager det op i skolebestyrelsen. 
Punktet skal på dagsordenen næste gang. 
 

Udvalg på skolen pt:  
Sprogudvalg: JH, TK, TL, Mette, Vibeke 
Kommunikationsudvalg: TK, LM, JH, Sandra, Rikke og Chris, 
Jubilæumsudvalg: Berit, Vibeke, BE, Thomas, BC, RO 
 

e) Forældretilf

redshedsun
dersøgelse 
og brug af 
ugeplaner 
Kort 
opdatering på 
indarbejdelse 

af spørgsmål 
om ugeplan 
  

O  5 

min 

Thomas 

Vi har et hængeparti i forhold til, hvordan spørgsmålene til 
ugeplanen skal formuleres, så det bliver forståeligt, kort og 
præcist. TK, JH og Bodil snakker sammen om det. 
Drøftelsen på skolen gik på, at det gave bedst mening, at 
børnene kommer tilbage på skolen igen, inden undersøgelsen 
sendes ud til besvarelse. 
Hvis vi sender en undersøgelse ud nu, vil den nok blive meget 

farvet af fjernundervisningen. 
Forslag: der laves to undersøgelser - en nu og en senere. En 
der er målrettet virkeligheden nu og en senere. Ellers kan der 

gå ret langt tid inden vi kan gennemføre en 
tilfredshedsundersøgelse. 
Drøftelse af forslaget. 

TK og JH sender forslag til Bodil.  
Varsomhed i forhold til at der ikke ændres for meget på 
spørgsmålene, så de fortsat kan sammenlignes med tidligere 
års undersøgelser. 
Konklusion - den tidligere undersøgelse sendes ud igen. Bodil 
sender den ud til forældrene. 
 

f) Budget: 
Status på 
ressourcetil
deling 

 
 

D  10 

min 

Thomas 
Dokumentet er den foreløbige tildeling fra november måned. 
Der er forsøgt fremskrivning til kommende skoleår. 
Tildelingen passer fint med det, der tidligere et blevet tildelt. 
Jokeren i det her er, at der kommer elevtalsreguleringer, som 

kan betyde at en del af budgettet trækkes ud igen. Små beløb 



 

  Side 4 

 

 

 

betyder meget i forhold til bogindkøb eller andet indkøb af 
materialer.  
Der sker en forringelse på Teknisk Service området pga. af en 
forventet besparelse generelt over flere år. 

Der kommer et endeligt budget til marts, men derfor kan vi 
fortsat opleve, at der bliver reguleret i tallene derefter. 
Godkendelse af budgettet fra bestyrelsens side, kommer på 
mødet næste gang.   
 

g) Den gode 
historie  

Deadline for 
input til 
avisen er 
fredag d. 
26. februar 

og avisen 
udkommer d. 
9. marts 
  

D Input 
med 
emner 
sendes 
hurtigst 
muligt 
til Bodil 

5 

min 

Alle 
Berit - Forslag: Elever skriver om at gå i hjemmeskole.  

Mette - Forskal: forældre og bedsteforældre skriver om 
oplevelsen med hjemmeskole 
Berit - Forslag: Lærerperspektivet ønskes også belyst 
TK - Forslag: Perspektivet fra kontoret/SFO/pædagog 
(ca. en 3-5 linjer) 

Rikke - Forslag: Perspektiver fra forældre med elever i 
nødpasning 
 

h) Evt.  D  10 

min 

Alle 
Mette: Overgangen til Vonsild - Hvad tænker skolen der? 

TK: Der er gjort tanker på skolen om, hvordan vi kan gøre 
det. Vi er bundet rigtig meget op på, hvad vi må. 
BE: Vonsild og Ødis snakker sammen i uge 8 og påtænker et 
online, virtuelt møde først og fremmest og måske et udendørs 
møde senere, når vi må igen. BE har mere info på næste 
møde. Info deles også med 6.klasses forældre. 

 
Ang. møde med Vonsild reserveres den 04.05. til et fysisk 
møde eller virtuelt, alt efter hvad vi må til den tid. TK 
kontakter Vonsild med henblik på aftale herom. 
 
Brugernævnsmøde i april (se neden for) - formentligt bliver 
det et onlinemøde. Hvem deltager? Find ud af det. 

  

 
Udvalg på skolen pt:  

Sprogudvalg: JH, TK, TL, Mette, Vibeke 

Kommunikationsudvalg: TK, LM, JH, Sandra, Rikke og Chris 

Jubilæumsudvalg: Berit, Vibeke, BE, TK, BC, RO 

De røde er formænd og indkalder til møder, på første møde kan andre 

formænd eventuelt vælges, hvis det ønskes. 

 
Næste bestyrelsesmøde finder sted onsdag d. 24. marts 2021 kl. 19.00–

21.00 – sandsynligvis på Skype 

 

Husk, at der er brugernævnsmøde den 12. april fra kl. 19 til 21, hvor 

brugernævnet skal være med til at kvalificere et fælles børne- og ungesyn på 

tværs af Kolding Kommune. 

 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 


